
Ahoj skiklubáci,

30. sezóna je za námi. Předčasně nám ji ukončila karanténa, přesto 
patří k nejúspěšnějším. 

Poprvé v historii, žákovské družstvo vyhrálo Český pohár a také 
týmovou soutěž na Dětské olympiádě na Klínovci. Žákovský tým 
získal na Zimní olympiádě dětí a mládeže 4 zlaté a 1 bronzovou 
medaili. Junioři hostující v barvách Komety, vyhráli Český pohár 
dospělých. Stali jsme se nejúspěšnějším klubem v ČR.

HODNOCENÍ SEZÓNY

V jednotlivcích Český pohár vyhrál Standa Kovář, Katrin 
Kudělásková obsadila 2. a Oskar Klíma 3. místo.

Adam Klíma opět potvrdil svoji výkonnost na MSJ v Norsku, stal se
juniorským mistrem ČR v SG a získal 2. místo v hodnocení ČP. 
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Katrin Kudělásková, Standa Kovář, Mattia Perisonotto, Aneta 
Stračárová a Adam Klíma jsou v reprezentačním družstvu v sezóně 
2020-21. 

V předžácích se prosadila Lucka Čermáková a Jéňa Friml, který měl
skvělé výsledky a to ještě nepatřil mezi ty starší.

Velmi úspěšná byla partička kluků z přípravky – Tobík, Vítek, 
Davča O. a Mates, stáli často na bedně. Z děvčat překvapila 
svými výkony Josefína Janoušková 

Trénink byl super, vycházela nám soustředění a pak vše, ze dne na 
den skončilo. 30. Skiklubácká sezona se zastavila. 
 
Ale ne na dlouho. Děti makaly doma i v době koronaviru. Ví, o co 
jde a většina z nich je schopná na sobě pracovat individuálně i 
v týmu. A to je síla a tajemství Ski klubu.

Žákovskou kategorii opouští Terka a Oskar, kteří s Vendy tvoří 
kostru nového juniorského týmu. Lucka a Mates končí ve Ski klubu,
loučíme se s nimi a děkujeme za odvedené výkony. 

Trenérský kádr se nyní ustálil a vedle zkušených trenérů se učí i ti 
mladší. Naše know-how je ve výchově trenérů z našich bývalých 
svěřenců a závodníků, kteří nejdou za komercí, ale jsou to opravdoví
srdcaři.  Je to dobrá volba, vidíme to na výsledcích. Vždyť náš oddíl 
vychová každý rok řadu závodníků do absolutní žákovské špičky. 
To, že s dětmi opravdu umíme, ukázaly Anet s Terkou Mikulíkovou,
které přišly z jiného oddílu před dvěma lety a dnes již jsou mezi 
žákovskou elitou. Pokud děti poctivě trénují, mají zájem a účastní se
všech soustředění a dalších aktivit, určitě se v našem tréninkovém 
systému prosadí (např. mezi 13 nejlepšími žáky v žebříčku ČR je 5 
ze Skiklubu, u děvčat 3 ze Skiklubu).
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Bohužel, stále bojujeme se vztahem dětí k mobilům a jiné 
elektronice. U těch, kteří to přehání, by podpora ze strany rodičů 
byla fajn. 

Junioři

Adam Klíma – je v absolutní špičce českého lyžování, reprezentant
ČR a maká na tom, aby se prosadil i v mezinárodních závodech.

David Špaček – jeho první juniorská sezona nebyla vůbec špatná,
nevíme ale, jestli neztratil motivaci do dalšího závodění.

Sára Pešáková – odjela několik závodů, bodovala do týmů, ale byla
také hodně nemocná, tak trénink nic moc.

Vendy Komárková – začátek sezony byl velmi dobrý, pak odjela
na tréninkový pobyt do Whistleru, ale koronavir vše zhatil. Teď už
maká naplno s juniorským týmem doma.

Starší žáci

Oskar  Klíma –  letos  ve  své  životní  sezoně  zúročil  dlouholetý
poctivý trénink, v každém závodě útočil na vítezství, výborně sjel
závod  na  Hahnenkammu,  nakonec  třetí  v  Českém poháru  a  jeho
morální vítěz. Doufám, že v juniorech bude šlapat bratrovi na paty. 

Robin Čermák – letos vůbec nejezdil špatně, i když výsledky tomu
často neodpovídaly, hodně zlepšil fyzičku, bude trumfem pro příští
sezonu. 

Jakub Hlavoň – sezóna mu určitě nevyšla podle představ, škoda, že
neklaplo MČR, tam by byl skvěle připraven. Dřímá v něm obrovský
potenciál  skvělé  dynamiky  a  techniky,  pokud  ho  v příští  sezoně
prodá, nebude k poražení. 
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Jakub Krapa – potřebuje vše dělat na 100 %, lyžovat i trénovat.
Jedině tak bude mít šanci uspět. 
Jakub Novotný – letos vylepšil techniku a vyzrál, zranění ho však
zastavilo a neměl moc šancí to na závodech prokázat. 
Martin Pešák – letošní sezona mu nevyšla, moc toho nenatrénoval
ani nedozávodil.  
David Skrušný – vůbec nejezdil špatně, postupně se dere nahoru,
v příští  sezoně  bude  patřit  k  nejlepším,  ale  to  si  musí  uvědomit
v přípravě, kde je trošku lechtivý. 
Tomáš  Sobotka –  patří  mezi  nejlepší  v obřáku  a  SG,  potřebuje
trochu  štěstí,  aby  se  chytl  i  ve  slalomu.  „Hrozí“  mu  skok  mezi
nejlepší  žáky,  k tomu potřebuje  zodpovědnou a  důslednou letní  a
podzimní přípravu. 
Mattia  Perissinotto –  prodral  se  do  repredružstva  ČR,  závodil
skvěle a má ještě navíc. Budeme držet palce, aby mu to v Česku
vycházelo.

Matyáš Galvas – také v letošní sezoně mu komplikovala závodění
nemoc, přesto dosáhl řadu dílčích úspěchů a vůbec nejezdil špatně.
Odchází ze Skiklubu, snad svůj talent prodá jinde. 

Starší žákyně 

Lucka  Hlavoňová –  měla  smůlu  se  zraněním  uprostřed  sezony,
nemohla tak naplno ukázat co umí, snad jí to vyjde mezi juniory.
Odchází ze Ski klubu a přejeme jí hodně úspěchů.

Sanďa Šojatová – závodila a trénovala jako na houpačce. Když jí to
bavilo, byla super, když ne, tak byla na zabití. Je to škoda, protože je
šikovná. 

Terka Mikulíková – za dva roky ve Ski klubu udělala obrovský
pokrok,  stala  se  oporou  žákovského  družstva  a  vyhrála  zlato  na
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olympiádě  v týmové  soutěži.  Lyžování  ji  strašně  baví  a  to  je
předpoklad, že se jí bude dařit i mezi juniorkami.

Nela  Špačková –  holka,  která  má  neskutečný  cit  pro  obřákový
oblouk,  u  nás  asi  nejlepší.  Výsledky  si  trochu  kazí  volnějším  a
laxnějším  přístupem  k tréninku.  V poslední  žákovské  sezoně
bychom  z ní  chtěli  vymáčknout  maximum,  a  také,  aby  se  stala
lídrem žákovské skupiny.

Aneta Stračárová – neskutečná dříčka, probila se do reprezentace a
ukázala, že její mravenčí tréninkové úsilí se vyplatilo. Bude patřit
v Česku mezi nejlepší. 

Mladší žáci

Standa Kovář – vyhrál, co se dalo, pokazil už trochu méně než loni.
Patří mezi velké talenty našeho lyžování, maká na sobě a někdy i
zbytečně  moc  o  sobě  přemýšlí.  Mezi  staršími  žáky  uděláme
maximum proto, aby i tam byl nejlepší. 
Adam Komárek –  zlepšil  se  v závěru  sezony,  kdy  mu  konečně
začala zabírat hlava. Pokusíme se ho posunout mezi nejlepší kluky
v ročníku. Určitě na to předpoklady má. 
Miloš  Svoboda –  trochu  lechtivý  v tréninku,  po  lyžařské  stránce
vyspívá, určitě mu mezi žáky pomůže nový parťák Mates Gross.
Teodor Šeliga – opět mu kvůli zranění utekla celá sezona. Letos
poslední  šance  k  závodnímu  návratu,  kluci  mu  pomohou,  pokud
bude chtít. 
Šimon Dlouhý – postupně se lepšil a v půlce sezony u nás skončil. 
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Mladší žačky

Anna  Galvasová –  univerzální  lyžařka,  jezdí  dobře  všechny
disciplíny,  potřebuje  trochu  zrychlit,  aby  se  posunula  žebříčkem
nahoru.
Lucka  Očkayová –  postupně  se  lepší,  ve  slalomu  má  mnohem
navíc, vyrovnaná ve všech točivých disciplínách, SG musí zlepšit. A
hlavně pořád na  sobě  makat,  dynamika,  nohy,  každý výpadek se
projeví.  
Vikča  Vlachová –  technicky  se  mírně  zlepšila,  stále  velká
bojovnice,  tím urvala  hodně dobrých umístění.  Ve  starších  už  to
chce větší pravidelnost v tréninku.
Lucka Krčková – technicky ve slalomu jde nahoru, jako všechny
holky v této kategorii musí makat na kondičce a pak může pomýšlet
na cestu vzhůru výsledkovkou.
Katrin  Kudělásková –  super  holka,  vynikající  lyžařka,  trochu
pracovat musíme na slalomu a pak jen na drobných detailech. Určitě
má na to, aby prorazila i ve starších mezi nejlepší. Bylo by potřeba,
aby  místo  občasného  frflání  v tréninku,  vytáhla  svým  příkladem
mezi nejlepší i ostatní holky. Má na to. 
Terka  Švihálková –  zbytečně  je  někdy  vystrašená,  musí  být
agresivnější a více si věřit. Lyžařsky na to má.
Alenka  Cimmerová –  lepší  se  trénink  od  tréninku,  zbytečně  je
v některých momentech ustrašená, musí si začít víc věřit a dát si cíl,
za nímž půjde.
Vendula Adámková – pere se nám s technikou,  chtělo by to víc
uvolněnosti, přes léto musí máknout.
Ester  Kopecká –  výkonnostně  roste,  získala  sebevědomí,  svou
postavu musí získat ve prospěch sportu, a pokračovat v tréninkovém
zaujetí jako na jaře.
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Klárka Pinková – její úsilí a pravidelnost v tréninku teď, rozhoduje
o tom, jak se jí bude dařit v příští sezoně. 
Linda Wechslerová – celý rok doháněla manko ze slalomu, ale je
šikovná a poctivá v tréninku, dostala se do RKZ, tak do toho určitě
v příští sezoně šlápne.

Předžáci

Mates Gross – snaží se v tréninku na lyžích i na suchu. Na to, aby
se vpracoval do špičky je potřeba pustit pořádně lyže z kopce dolů a
doladit oblouk do pravé strany. Příští sezónu posílí mladší žáky 
Honza Šimonek – letos se zklidnil a také technicky zlepšil. Bohužel
nemoc a zranění ho vyřadili z části sezóny. Rozhodl se s lyžováním
skončit. Přejeme mu, aby se mu dařilo v dalším sportu který si zvolí 
Dan Voslář – v letošní sezóně ho omezilo zranění, které se dlouho
táhlo a ovlivnilo i jeho výsledky na závodech. Letos bude patřit mezi
nejstarší a měl by toho využít a s agresivitou a bojovností vlítnout do
nové sezóny. Samozřejmě je třeba zamakat na kondičce a poctivě
trénovat i na suchu
Jéňa Friml – letos se mu na závodech dařilo, má čistou stopu a je
velkým příslibem do této sezóny. Měl by začít  poctivě chodit  do
kondiček, být na všech soustředěních a jet na 100 %. Může z něho
výkonnostně vyrůst druhý Standa Kovář.
Franta Cimmer – snažil se, někdy to bylo lepší, někdy méně. Měl
by  v sobě  probudit  toho  bojovníka,  který  v něm  dřímá.  Držíme
palce, ať se to podaří. Ale je to trošku dlouhá cesta, která občas bolí.
Jakub  Schreiber –  lyžování  ho  baví,  je  skvělý  teamový  hráč.
Technicky se zlepšil, měl by přidat více bojovnosti a agresivity. 
Adriana  Lukšová –  hodně  se  zlepšila,  má  fyzické  předpoklady
uplatnit  se  i  v  žákovském  teamu.  Ale  chce  to  pořádně  zabrat  a
máknout.
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Lucka Čermáková – letošní sezóna se jí vydařila a zúročila vše, co
poctivě natrénovala. Přispěla k tomu i stoprocentní účast na všech
soustředěních. Bude posilou dámského žákovského družstva.
Lucka Melicharová – vyrostla a když pořádně zabere a nechá jet
lyže, může se hodně posunout. Ale chce to pravidelný trénink se ski
klubem na suchu i na sněhu.
Klárka Melicharová – letos se jí nedařilo tak jako loni. Je šikovná
ale  musí  se  rozhodnout,  co  upřednostní,  jestli  gymnastiku  nebo
lyžování. Obojí se nedá dělat naplno, je už nejvyšší čas.
Natálka Kyánková – na lyžích ji to jde, je poctivá v tréninku i na
suchu. Ale měla by být agresivnější a jezdit na doraz. V tomto roce
s ní počítáme jako s lídrem předžáků.

Přípravka dívky 

Sofča Suchomelová  – v závodech byla  vždy do desítky,  v tomto
roce bude předžačka a bude to  mít  obtížnější.  Potřebuje  vyrůst  a
zesílit a stále zlepšovat fyzičku
Sára Krejčířová –je šikovná, pohodová. Je potřeba více bojovnosti
a trošku si sáhnout na dno. Má na to.
Josefína Janoušková – letos byla objev sezóny. Lepšila se závod od
závodu. Má skvělé fyzické předpoklady být ve špičce,  snaží se a
mohla by se s holkami porvat o dobré umístění v kategorii.

Přípravka kluci

David Očkay – je šikovný a talent, má cit pro lyže a dobrou stopu.
Ale ne vždy se mu chce pořádně máknout. Pokud chce být dobrý,
musí  se  trošku  zklidnit  a  ty  svoje  nálady  ukočírovat.  V tréninku
maká a musí k tomu přidat také trošku větší sebevědomí.

- 8 -



Sebík Juhos – lyžařsky na tom není špatně, musí výrazně zpevnit
střed těla  a nebýt tak rozházený.  Je potřeba,  aby byl samostatný,
poctivě chodil do kondiček a úspěch se dostaví.
Tobík Nekuda – je to talent, disciplinovaný, přemýšlí o pokynech a
dělá  velké  pokroky.  Letos  se  mu v závodech dařilo  a  roste  z něj
velký závodník, který ještě může překvapit. 
Vítek  Svoboda –  letos  se  hodně  posunul  a  technicky  zlepšil.  Je
dobře nastavený. Vyrostl, trošku se osamostatnil a ke konci sezóny
měl super výsledky na závodech. V příští  sezóně by měl patřit  ke
klukům, kteří se budou prát o první desítku.
David Dlouhý – lyžování mu docela šlo, zvláště na začátku sezóny. 
Pávek Lukáš – nová posila do teamu. Bohužel zatím toho na sněhu
s námi  moc nenatrénoval,  přišel  až  ke  konci  sezóny.  Ale  poctivě
chodí do kondiček, ať už je to na hřišti nebo na in-linech. Určitě má
na to, aby klukům sekundoval i na závodech.
Šantavý Jindra – letos skvělé výsledky, pohybově je na tom velmi
dobře. Pokud bude pokračovat i nadále, bude patřit mezi špičku.
Kachlík  Oskar – moc s námi nejezdil,  ještě  neví,  co je  teamová
spolupráce. Pokud se zapojí, může být dobrý.
Janda Tomáš – zatím neví, co chce, jestli hrát fotbal nebo lyžovat.
Rozhodně předpoklady pro lyžování má a je šikovný.
Goold  Otakar –  je  šikovný,  ale  ještě  se  úplně  při  tréninku
nesoustředí.  Pokud  se  bude  zúčastňovat  všech  akcí  a  začne  ho
lyžování bavit, může nás mile překvapit.
Vlach Max – absolvoval podzimní tréninkovou přípravu, ale potom
už nezávodil. Je šikovný, určitě jako skautík bude spokojenější.
Macura  Kristián –  snaží  se  a  dělá  pokroky.  Je  potřeba  zlepšit
koordinaci, ohebnost a obratnost. Jeho tréninková morálka může být
všem příkladem.
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Čermáková  Ema –  s lyžováním  teprve  začíná,  pokud  se  chce
dotáhnout  na  své  sourozence,  musí  máknout  a  najít  v sobě  větší
drive.
Klegová Monika – velký poctivec v tréninku, talentovaná a velmi
vnímavá  ke  všem  pokynům.  Letos  je  nejstarší  v kategorii,  tak
očekáváme, že to bude pecka.
Krapová Thea – předpoklady, aby byla dobrá má, ale to musí být
pokorná a zabojovat. Ubrat v řečech a máknout na kopci.
Piro Amálie – hodně ji zabrzdila nemoc, a tak také výsledky nebyly
takové,  jaké  by mohla  dosáhnout.  Do příští  sezóny  to  chce  větší
bojovnost, pravidelně se zúčastňovat tréninku na suchu i na sněhu.
Chodák Gabriel, Valeš Vojta a Cimmer Martin – skvělá trojice, i
když  jsou  velcí  kamarádi,  v závodech  si  nic  nedarují.  Je  s nimi
radost pracovat.

Myšáci

Je  to  naše  skiklubácká drobotina,  na společných soustředěních se
snaží napodobit svoje starší kamarády a to je super, protože vzorů
mezi  kulkami a holkami máme spoustu.  Když frčí  na Pitztále  ve
společném hadovi, je úžasný pocit, vidět jak to umí.  
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NEJLEPŠÍ ZÁVODNÍCI 

SKI TEAMU VICTORIA BRNO

2019 – 20

St. žáci:  Oskar Klíma

St. žačky:  Aneta Stračárová

Ml. žáci:  Standa Kovář

Ml. žačky:      Katrin Kudělásková

Předžáci:  Jéňa Friml

Předžačky:  Lucka Čermáková

Přípravka:  Tobík Nekuda

Přípravka:  Josefína Janoušková
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PŘÍSPĚVKY NEJENOM OD SKIKLUBÁKŮ 

Koukněte na článek od amerického sportovního psychologa Jima 
Taylora. Je to zajímavé čtení pro všechny rodiče  

I děti to mají v hlavě aneb malí závodníci a jejich rodiče

Hlava a psychika hrají při lyžařských závodech mnohdy 
důležitější roli než samotné tělo – a je tomu stejně u velkých i u 
malých závodníků. Co udělat proto, abychom své svěřence po 
stránce psychické dobře připravili? Aby je netížil stres a očekávání 
trenérů nebo rodičů?

Velká očekávání – Blíží se víkend, a tedy i očekávaný den 
závodů. Samotný závodní den je většinou velmi stresující nejen pro 
rodiče, ale zejména pro závodící děti. Všichni mají velká očekávání. 
Rodiče vidí své děti na stupních vítězů, děti samotné se tam vidí 
taky, ale navíc podléhají pocitu, že musí vysoká očekávání svých 
rodičů. Chceme pro své děti to nejlepší a jejich neúspěch nás bolí 
dvakrát. Nesplnily naše očekávání a navíc nás trápí jejich smutek, 
který pramení nejen z jejich vlastního neúspěchu, ale i z pocitu viny 
vůči nám rodičům. Začarovaný kruh.

Momenty před závodem, ale i po něm, jsou těmi 
nejdůležitějšími, kdy můžeme něco ovlivnit a pootočit kouzelným 
vypínačem magického myšlení do polohy zapnuto. Zní to zvláštně? 
Ano. Ale zkusím to hned vysvětlit.

Kouzelná moc – Jako rodiče našich dětí si myslíme, že máme 
nad nimi moc. A do značné míry máme, protože jsme již v jejich 
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útlém dětství ovlivňovali jejich osobnost a ukazovali jim cestu. A 
tato víra, že je dokážeme ovlivňovat a vést, kdykoliv se nám zachce,
se nejvíce ukazuje právě v kritické momenty, v závodní dny. 
Jednoduše věříme, že když vyřkneme tu správnou formuli, správné 
zaklínadlo těsně před startem, pojedou naše děti zázračně rychle. 
Většina zaklínadel, které slýchám na startu i těch nejmenších dětí, 
má však úplně jiný dopad než zázračné zrychlení a oslavy v cíli: 
stres a velká očekávání, které se v cíli mněni ve smutek a celkově 
špatnou náladu v rodinném týmu

Neexistuje nic, co by vaše děti zrychlilo

To dáš!! Věříme ti!! Jeď rychle!! Nic z toho je nezrychlí. 
Naopak v nich tyto pokyny ještě zvýší míru odpovědnosti za svůj 
výkon a s tím i předstartovní stres. Nezvýšíte jejich motivaci ani 
sebedůvěru. I bez vašich inspirativních projevů pojedou ten den, jak 
nejrychleji mohou. Můžeš vyhrát!! Drž ruce v předu!! Držím ti 
palce!! Musíš porazit Martina!! Dej si pozor na rychlost, až přijedeš 
dole do té rovinky!! To všechno jsou pokyny, které mohou vaše dítě 
spíše znervóznit a zpomalit. A velmi pravděpodobně se to také i 
stane.

Co je tedy správné?

Před prohlídkou tratě jim dejte najevo, že jsou pro vás důležité 
ony samy, ne jejich výsledek. Obejměte je a jednoduše jim řekněte, 
že je máte rádi. Před samotným závodem se k nim nepřibližujte. 
Nechte je, ať si s předstartovní atmosférou poradí samy, a pokud se s
nimi před startem, bytˇjen na dálku setkáte, zvedněte jen palec 
nahoru a usmějte se. Je to vlastně jednoduché. Odveďte jejich 
pozornost od důležitosti výsledku a nechte je, ať se soustředí před 
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startem sami na sebe a vytvoří si jen takový předstartovní stres, jaký 
sami chtějí.

Podobný přístup platí po závodě. Ať už jely dobře, nebo 
špatně, nespěchejte k nim hned s jakýmkoliv hodnocením. Nechte 
jim čas, aby se samy ztotožnily se svým úspěchem či neúspěchem 
Nechte je v klidu zhodnotit, zda jejich výsledek odpovídá jejich úsilí
a jejich očekávání. Zklamání, frustrace, radost, to všechno si musí 
prožít samy.

Po neúspěchu se většinou snažíme děti utěšovat. Vždyť je to 
jedno, nezáleží na tom. Příště je porazíš! Jel jsi fakt dobře a podobná
zaklínadla jsou jedny z nejhorších vět, které můžete po závodě svým
dětem říct. Děti nechtějí a nepotřebují být utěšování. Jednou z 
největších emocionálních lekcí je umožnit svým dětem, ať se s 
neúspěchem vypořádali samy. Zjednodušeně……. aby jim bylo 
dovoleno se cítit špatně. Dejte jim dostatek prostoru prožít svůj 
výkon plnohodnotně, než se na ně vrhnete s komentáři plnými 
gratulací, nebo soustrastí. Na podobném principu prožitku to totiž 
funguje i v případě úspěchu. Podívejte se na výsledkovou tabuli, jsi 
první!! Myslím, že jsi v první desítce!! Jel jsi tak rychle!! To 
všechno v dětech ihned zabije jejich vlastní prožitek z úspěchu a ty 
tolik potřebné vnitřní pocity, které se potřebují v mysli malého 
závodníka usadit, pošlete kamsi do hlubin dřív, než je vůbec stihne v
sobě zaznamenat. Děti samy poznají, když něco udělají špatně. A 
stejně tak dokážou poznat, že něco udělaly dobře. Chovejte se k nim 
stejně jako před závodem. Obejměte je, dejte jim najevo, že je máte 
rádi, že jsou pro vás důležité a výsledek závodu neřešte, ať už byl 
jakýkoliv. Nechte je, aby si ho v hlavě vyřešily sami.
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 STŘÍPKY – SKI KLUBU „SKI BLESK“

  SKI KLUB VE 30. JUBILEJNÍ SEZONĚ

 Vyhráli jsme Český pohár týmů – žáci i dospělí (naši junioři + 

odchovanci v Kometě)

 Děti skvělé i na Olympiádě mládeže – 4 x zlato, 1 x bronz 

 Český pohár vyhrál Standa, 2.Katrin, 3. Oskar, 2. Adam mezi 

dospěláky

 Oslava 30.výročí Ski klubu – oslnivá módní přehlídka, Beatles a

nekončící bar

 Smolař roku – Teša Šeliga

 Žákovskou kariéru končí Terka, Oskar, díky byli jste super, a 

pokračujeme dál v juniorech, naopak odchází Lucka a Mates, 

tak hodně úspěchů

 Nepřítel roku – zákeřný korona

 Vítr ve vlasech a černý outfit prezentovala klíčová dáma Ski 

klubu na party u Kozáků, které patří velký dík za organizaci 

setkání mnoha generací skiklubáků u příležitosti 30. výročí 

existence Ski klubu

 Nové tréninkové středisko St. Michael – super 

 Osmnáctky ve Ski klubu Zonida, Kryštof, Max, Adam Kr.

 Maturuje večírková královna + Filda, Adam Kl., Zonida 

 Juniory rozjel Viktor, má velké cíle

 Z jarasů do Pece odjeli bosí JB, LO, AK. Zachraňoval BŠ+OS
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 Letos ne jarní Pitztal, ale jarní Praděd – cena stejná

 V květnu trenérský tým absolvoval výcvik 1.pomoci pod 

vedením pana ředitelem VN

 Paralel na Bílé vyhrál koronavirus

 Tenisoví šampioni Ski klubu 2019 – B. a M.Očkayovi

 Skvělá tělocvična na Pitztale

 Nový taťka – Martin Bačík

 Martina místo vína raději pivo

 Tréninkové středisko pro kondiční přípravu stále na BIGY 

(Tělocvična, gymnastický sál, posilovna, atletické hřiště)

 Adam Klíma letos na MSJ v Norsku 

 Reprezentanti 2021 – Adam, Oskar, Mattia, Standa, Katrin, 

Aneta

 Nejlepší tiramisu dělá Jeanneta

 Hitem letošního jara bude slalom na kolečkácích

 První ročenka vyšla v roce 1997
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PLÁN  SOUSTŘEDĚNÍ  2020 – 2021

 Červen    21. - 26. Soustředění Kouty, Vysočina

 Červenec 19. - 24. Soustředěn Šafránkův mlýn

  Srpen   11. - 14. trénink SL hala Neuss

  Srpen      23. - 28. Soustředění Kouty

  Září        24. - 28. rozjezdový Pitztal

  Říjen   20. - 25. Pitztal I.

  Listopad 10. - 15. Pitztal II.

  Listopad 17. - 22. Pitztal myšáci

  Prosinec   6. -  8. Moninec I. žáci

  Prosinec   8. - 10. Moninec II. myšáci,předžáci

  Prosinec  18. - 22.  Soustředění Kouty

  Únor       21. - 26. Kouty - jarasy

  Duben    18. - 25.  Jarní Pitztal myšáci ?

  Duben    25. - 2.5. Jarní Pitztal  žáci ?
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PERSPEKTIVY SKI KLUBU NA ROK 2020 - 21

 Obhájit žákovský titul v týmech 
 V každém závodě útočit na stupně vítězů 
 Uspět na závodech i s juniorským týmem 
 Využít v maximální míře k zimnímu tréninku střediska 

v okolí Brna, Stupavu, Velké Meziříčí i ve St. Michaelu
 Přesvědčit děti k pravidelné tréninkové docházce i 

k pravidelnému cvičení doma 
 Vybavit děti doma posilovacími prostředky (1kg činky, gumový

kroužek, švihadlo, gymbalón, bossa, posilovací gumy)
 V letní přípravě se zaměřit na trénink dynamiky, speciální 

rychlosti a koordinace, slabiny velké skupinky našich dětí a také
trochu vytrvalosti

 Používat v tréninkovém procesu moderní prostředky 
videotechniky

Příští sezóna, zatím s otazníkem, ale snad bude vše OK a pojedeme
na Pitztal a začneme normálně trénovat a závodit. Žáci budou opět
muset bojovat o nominace do RKZ a MČR bude na Bílé. S předžáky
se více budeme věnovat tréninku slalomu a u těch nejmenších se
ještě více zaměříme na jejich individuální techniku. 

DRUŽSTVA:

junioři

Klíma Adam, Klíma Oskar, Komárková Vendy, Mikulíková Terka,
Pešáková Sára
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žáci starší (05 - 06 )

Hlavoň  Jakub,  Skrušný  David,  Sobotka  Tomáš,  Pešák  Martin,
Čermák Robin,  Novotný Jakub,  Krapa Jakub,  Mattia  Perissinotto,
Kovář Standa, Komárek Adam, Špačková Nela, Stračárová Aneta,
Očkayová Lucka, Galvasová Anna, Vlachová Vikča, Kudělásková
Katrin, Krčková Lucka
žáci mladší (07 - 08)

Šeliga Teodor, Svoboda Miloš, Mates Gross, Sobotka Dan, Kopecká
Ester,  Cimmerová  Alena,  Pinková  Klárka,  Adámková  Vendula,
Švihálková Tereza, Wechslerová Linda, Čermáková Lucka, Lukšová
Adriana, Melicharová Lucie
předžáci (09 - 10) 

Melicharová  Klára,  Cimmer  František,  Friml  Jan,  Voslář  Dan,
Kyánková Natálka, Schreiber Kuba, Očkay David, Juhos Sebastián,
Kovář  Mates,  Nekuda  Tobiáš,  Svoboda  Vítek,  Pávek  Lukáš
Krejčířová Sára, Janoušková Josefína, Suchomelová Sofie
přípravka (11-12)

Čermáková  Ema,  Goold  Otakar,  Janda  Tomáš,  Kachlík  Oskar,
Klegová Monika, Krapová Thea, Macura Kristián, Šantavý Jindřich,
Piro Amélie, Cimmer Martin, Chodák Gabriel, Valeš Vojta
myšáci  (2013 a mladší )

Očkayová  Julča,  Chodák  Samuel,  Nekudová  Stella,  Šantavá
Mariana, Indrová Justýna, Gross Hugo, Piro Alex, Koutný Mates
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PODĚKOVÁNÍ

Moc děkujeme všem trenérům a cvičitelům – Radkovi,  Honzovi,
Martině,  Barči  O.,  Adamovi  H.,  Šimonovi,  Tomášovi,  Petře,
Viktorovi,  Ondrovi,  Zonidě,  Adamovi  K.,  Fildovi,  Maxovi,
Kryštofovi a Piškotovi a také všem rodičům, kteří se svojí účastí na
soustředěních  a  závodech  podíleli  na  činnosti  Ski  klubu  v této
sezóně a díky tomu mohly děti odjet všechny závody. 

Také děkujeme Standovi  Kovářovi za finanční  příspěvek na nové
vysílačky, Romanovi Kopeckému a manželům Indrovým za finanční
příspěvek na mikiny pro skiklubáky.

Děkujeme  MUDr.  Martinovi  Stračárovi  za  spolupráci  v  oblasti
lékařské péče o mladé závodníky Ski klubu Victoria Brno.  

A také všem rodičům za perfektní spolupráci

Sestavili: Milča a Jarek 
Foto: Archiv
Obálku navrhla a vydala: Zonida
Vydalo: Ski team Victoria Brno
Náklad: 85 výtisků
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